
 

Vend  

 

 
Referat af ordinær generalforsamling i GF Kignæshaven 

onsdag d. 30 april 2025 
 
 
 
 
Til stede: 15 deltagere – 12 huse var repræsenteret 

 
1. Dirigent: Birthe Jeppesen nr 5 
 
2. Referent: Claus Olsson nr. 9 
 
3. Bestyrelsens beretning  
    Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 
 
4. Regnskab 2024: 
    Gennemgået og godkendt. 
  
5. Indkomne forslag 
 
    5-1. Beskæring af vildskuddene ved laden. 
    Vildskuddene beskæres af træeksperten til overkanten af lågen, ca 4 meter over 
    Jorden. TræXperten udtynder vildskuddene ind imod laden helt ned til jorden. 
    Derefter holdes vildskuddene i denne højde og omfang af Tommy og Jesper. 
    Jesper leverer en lift i tilfælde af behov. 
    Det blev vedtaget med 23 stemmer for, 1 stemte ikke. 
 
    5-2. Hjertestarter, installation og drift. 
    Der blev stemt, om det er en god ide, at have en hjertestarter i Kignæshaven. 
    Det blev nedstemt med 24 stemmer imod, ingen for.  
    Hjertestarteren leveres tilbage til Birthe. 

 
6. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.  
    Gennemgået og godkendt uden kontingentforhøjelse, med 24 stemmer for 
    Ingen imod. 
 
7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer.  
    På valg:  
   Jim van Hauen nr. 10 genvalgt. 
   Per Svendsen nr. 8 genvalgt  
   Rasmus Vig Svendsen nr. 16 blev nyvalgt. 
   Svend Kristensen nr, 20 afgår. 
 



8. Valg af formand for bestyrelsen. (pt Svend Kristensen) 
    Der blev ikke valgt en ny formand i stedet for Svend. Der vil blive indkaldt  
    til ekstraordinær generalforsamling efter det konstituerende bestyrelsesmøde 21/5. 
       
 
9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter: Lotte Qwist Svendsen nr. 8, genvalgt og Jesper 
    Asmussen nr. 4 blev nyvalgt. 

 
 

      10.  Valg af Revisor 
     Daniel Schütt nr. 22 

 
 
      11.  Valg af revisor suppleant:  

     Birthe Jeppesen nr. 5  
 
 

12. Evt. 
      Claus takkede Svend for den store indsats igennem 22 år som formand. 
 
      Tommy klagede over den mørke farve Claus havde malet nr 9 i. Den er ikke i 
      overensstemmelse med grundejerforeningens regler. Claus forklarede, at han 
      desværre havde fået leveret en forkert farve og at det vil blive rettet, næste 
      gang huset skal males.   
           
 
 
 

 
 
 
         
        Dato: 
 
 
 
 

………………….………………………          ……………………………………..….. 
Birthe Jeppesen, dirigent                          Svend Kristensen, formand 
 
 
 
 
Vedlagt dette referat: Version 2 af budget 2025 med udgiften til det vedtagne forslag 
om beskæring af vildskud (se pkt. 5-1). 
 


